
Sundsstrands samfällighetsförening  

 

Protokoll styrelsemöte.  

Tid: 20-10-10 kl. 09:15-09:45  

Plats: Hemma hos Jan-Ove Lundqvist  

Ordinarie ledamöter: Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Adam Gistedt (adam.gistedt@uddevalla.se) Lämnat förhinder 

Jonna Trillkott (jonna.trillkott@gmail.com) Lämnat styrelsen 

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Suppleanter: Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Andreas Brolin (andreas-2000@hotmail.com)  

 

 

1. Ordförande öppnar sammanträdet  

Styrelsen beslutar att Glenn går in för Adam och Andreas går in för Jonna. 

2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att Glenn är justerare 

3. Fastställande av dagordning  

Styrelsen godkänner dagordningen 

4. Föregående mötesprotokoll  

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll 

5. Kassarapport  

Kassör Per meddelar att efter de sista räkningarna så har samfälligheten 88 654 kr. 

Styrelsen lägger informationen till protokollet 

6. Samfälligheten har haft bekymmer med att bilar, mopedbilar och epa-bilar som kört på 

cykelvägen mellan Sundsstrand och Lindesnäs. Detta kan leda till personskador. Efter digitalt 
möte 20-07-08 beslutade styrelsen att sätta upp pollare vid ena infarten. Total kostnad ca 13-15 

000 kr. Kontakt togs med kommunen, räddningstjänst, ambulans och polis. 

Styrelsen lägger informationen till protokollet.  

7. Digitalt möte 20-07-19. Styrelsen beslutar att införskaffa en röjsåg. Det märks tydligt på 

områdets grönområden att vi ej haft en städdag på våren och röjsågen behövs för att hålla nere 

sly på de allmänna ytorna. Alla som kan köra den är välkommen att låna. Samfälligheten står för 
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akrylatbensinen. Den som lånar röjsågen får ta eget ansvar och använda sin egna försäkring om 

skador sker på person eller egendom.  

Styrelsen lägger informationen till protokollet. 

8. Digitalt möte 20-08-31. Styrelsen beslutar att anlita skogsarbetare till en kostnad av 25 000 

kr för skogsarbete. Detta då sly växt upp längs med våra vägar samt kring alla lekplatser, de 
hjälper även till att sätta Pollarna. 

Styrelsen lägger informationen till protokollet  

9. Mobil matbutik 

Styrelsen har fått in en förfrågan från ett företag som vill sätta upp en mobil matbutik. 

Styrelsen beslutar att bjuda in företaget vid nästa styrelsemöte för att få mer information. 

10. Avstämning inför årsmöte. 

Styrelsen beslutar att se över hur röstning ska ske på ett säkert sätt även digitalt. 

11. Höststäddagen 10/10 

Styrelsen markerar ut platser där sly kan läggas. Bortförsel sker med traktor och släp ca 2 
veckor efter städdag. 

12. Övriga frågor  

Jan-Ove meddelar att han haft kontakt med Uddevalla energi angående vår belysning. Fler 
lampor har gått sönder och de har ej åtgärdat alla lampor de skulle åtgärdat när de var här 

senast. 

Styrelsen beslutar att följa upp processen med Uddevalla energi även på nästa möte samt be om 
offerter av två-tre andra företag som kan hjälpa oss med belysningen. 

Jan-Ove ska kontrollera besiktningsprotokollet för asfalten som är “färdig” då 

vägkanterna/gruset har försvunnit närmast kanten. 

Styrelsen beslutar att följa upp frågan på nästa möte  

13. Nästa styrelsemöte  

Styrelsen beslutar att nästa mötesdatum beslutas efter årsmötet då styrelsen kommer delvis 

bytas ut. 

 

 

 

 

___________________________          _______________________  

Sara Ejnell Svensson, ordförande          Glenn Josefsson Justeringsman 


